
To use your card, simply go to Hakkasan at Atlantis The Palm, Dubai within UAE and bring along a printed 
copy or show this email on your screen to the cashier. 1. Only redeemable at Hakkasan at Atlantis The Palm, 
Dubai in UAE 2. Valid for 12 months from the date of issuance 3. This gift card is non-refundable and 
cannot be redeemed for cash in part or whole 4. 48 hours advance booking is required. For booking, please 
contact Reservations at +971 4 426 2626 or email at restaurantreservations@atlantisthepalm.com 5. 
Tables/seats at the restaurant are subject to availability 6. Valid in Food and Beverage outlets, restrictions 
apply on special dates including EID, Iftar, Suhour, Festive occasions, New Year’s Eve or any other 
promotions and events 7. Additional costs incurred in excess of the Gift Card value must be settled prior to 
departure from Atlantis The Palm, Dubai 8. Management reserve its final right on the interpretation of this 
gift card 9. Photocopied gift cards are considered null and void 10. Unutilised amounts will not be refunded 
in cash, cannot be used on a subsequent visit or replaced 11. Cannot be returned or refunded and cannot be 
replaced if lost, stolen or damaged 12. If misplaced Hakkasan Atlantis, The Palm and MYLIST cannot 
block/cancel the card, and will not be responsible for any transactions on lost/stolen card 13. MYLIST 
reserves the right to cancel if we deem such action necessary. If so, we may either provide a replacement gift 
card of equivalent value unless we suspect fraud in relation to a gift card. The gift card remains MYLIST 
property 14. Should the brand or retailer mentioned on the gift card is not operating any more for any reason 
or is not in partnership with MYLIST or any company affiliated with MYLIST, MYLIST reserves the right 
to exchange the card against a MYLIST gift card or any other gift card for an equivalent value. No cash or 
points refund is allowed 15. MYLIST reserves the right to update and change the terms and conditions of the 
MYLIST gift cards at any time, This does not affect your legal rights 16. Receipt and use of this gift card 
constitutes acceptance of our Terms and Conditions and we therefore recommend you read them carefully 

 ةيبرعلا تارامإلا - يبد ،ةلخنلا ستنالتأ يف ناساكاه ةرايز ىوس كيلع ام ،كتقاطب مادختسال
 طقف .1 .بساحملل كتشاش ىلع ينورتكلإلا ديربلا اذه راهظإ وأ ةعوبطم ةخسن راضحإو ؛ةدحتملا
 نم ًارهش 12 ةدمل ةحلاص .2 .ةدحتملا ةيبرعلا تارامإلا - يبد ،ةلخنلا ستنالتأ يف ناساكاه ىدل
 وأ ًايئزج ًادقن اهدادرتسا نكمي الو دادرتسالل ةلباق ريغ هذه ايادهلا ةقاطب .3 .رادصإلا خيرات
 4426 971+ مقرلا ىلع تازوجحلاب لاصتالا ىجري ،زجحلل .ةعاس 48 لبق زجحلا بلطتي .4 .ًايلك
 دعاقملا / تالواطلا .restaurantreservations@atlantisthepalm.com 5 ىلع ينورتكلإ ديرب لاسرإ وأ 2626
 ىلع دويق قيبطت متيو ،تابورشملاو ةمعطألا ذفانم يف حلاص .6 .رفاوتلا بسح معطملا يف
 سأر ةليل ،ةيلافتحالا تابسانملا ،روحسلا ،راطفإلا ،ديعلا كلذ يف امب ةصاخلا خيراوتلا
 ةدبكتملا ةيفاضإلا فيلاكتلا ةيوست بجي .7 .ىرخأ تايلاعفو ةيجيورت ضورع يأ وأ ةنسلا
 ةرادإلا ظفتحت .8 .يبد ،ةلخنلا ستنالتأ نم ةرداغملا لبق ايادهلا ةقاطب ةميق زواجتت يتلا
 ةلطابو ةيغال ةروصملا ايادهلا تاقاطب ربتعت .9 .هذه ايادهلا ةقاطب ريسفت يف يئاهنلا اهقحب
 يف اهمادختسا نكمي الو ،اًدقن ةمدختسملا ريغ غلابملا در متي نل .10 .اهب لماعتلا متي الو
 وأ عايضلا ةلاح يف اهلادبتسا نكمي الو اهدر وأ اهتداعإ نكمي ال .11 .اهلادبتسا وأ ةقحال ةرايز
 يامو ةلخنلا ل نكمي ال ،ستنالتأ ناسكاه ةقاطب ةقرس وأ نادقف لاح يف .12 .فلتلا وأ ةقرسلا
 .ةقورسملا /ةدوقفملا ةقاطبلا ىلع متت ةلماعم يأ نع ةيلوؤسملا ءالخإ عم ،اهئاغلإ /اهرظح تسيل
 ،كلذك رمألا ناك اذإ .يرورض ءارجإلا اذه نأ انيأر اذإ ءاغلإلا يف قحلاب تسيل يام ظفتحت .13
 اميف لايتحا ثودح يف كشن مل ام ةلداعم ةميقب ةليدب اياده ةقاطب ميدقت انل زوجيف
 ليغشت مدع ةلاح يف .14 تسيل يام ةيكلم ايادهلا ةقاطب لظت .ايادهلا ةقاطبب قلعتي
 مل وأ بابسألا نم ببس يأل ايادهلا ةقاطب يف روكذملا ةئزجتلا عئاب وأ ةيراجتلا ةمالعلا
 يف قحلاب تسيل يام ظفتحت ،تسيل يام ل ةعبات ةكرش يأ وأ تسيل يام عم ةكارش يف نكي
 ةميقب اياده ةقاطب .ىرخأ اياده ةقاطب يأ وأ تسيل يام اياده ةقاطب لباقم ةقاطبلا لادبتسا
 ثيدحت يف قحلاب تسيل يام ظفتحت .15 طاقنلا وأ دوقنلا دادرتساب حمسي ال .ةلداعم
 ةينوناقلا كقوقح ىلع رثؤي ال اذهو ،تقو يأ يف تسيل يام اياده تاقاطب ماكحأو طورش رييغتو
 يلاتلابو ،انب ةصاخلا ماكحألاو طورشلل ًالوبق هذه ايادهلا ةقاطب مادختساو مالتسا دعُي .16
.ةيانعب اهتءارقب كيصون


